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  no es 
fa responsable de la veracitat de 
la publicitat ni dels articles aliens 
a aquesta redacció. Es prohibeix 
la publicació, còpia o difusió de 
qualsevol tipus d'imatge, logotip, 
disseny, fotografía o continguts 
d'aquesta publicació sense el previ 
consentiment de l'editor, així com 
dels respectius propietaris intel-
lectuales dels mateixos. L'empresa 
es reserva el dret de tramitar ac-
cions legals si es fa un ús il-legal.

Podrà trobar el nostre diari 
distribuït en les següents 
poblacions:

CORNELLÀ DE LLOBREGAT
ESPLUGUES DE LLOBREGAT
SANT JOAN DESPÍ
SANT FELIU DE LLOBREGAT
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MOLINS DE REI
SANT VICENÇ DELS HORTS
TORRELLES DE LLOBREGAT
PALLEJÀ
SANT CLIMENT DE LLOBREGAT
SANT BOI DE LLOBREGAT
VILADECANS
GAVÀ
CASTELLDEFELS
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En contra de la premsa 
gratuïta municipal
  

Les administracions locals, 
amb el pas del temps, han 
anat incorporant noves 
funcions que en molts ca-
sos no els corresponia. Un 
bon exemple és l’evolució 
que han tingut els senzills 
butlletins municipals fins a 
esdevenir, en determinats 
llocs, un potent mitjà gra-
tuït d’informació local.

Per què han tingut aques-
ta evolució? Entre altres 
motius, perquè la funció 
d’un butlletí és mostrar 
només les feines fetes per 

l’ajuntament. En canvi, una publicació d’informació gra-
tuïta els permet barrejar la informació municipal amb 
continguts diversos d’interès per al lector amb l’objectiu 
d’intentar confondre i manipular-lo en benefici propi.

A més a més, com que la premsa privada té publicitat, els 
mitjans públics també en busquen i, d’aquesta manera, 
obtenen dos resultats: per una banda, s’assemblen més a 
un mitjà de comunicació privat; i per una altra, com que hi 
ha molts diners públics al darrere, poden captar publicitat 
privada a preus rebentats i fer mal a la premsa local en 
mans d’emprenedors privats, i en la població que no hi ha 
cap mitjà privat local, fer de barrera d’entrada, impedir la 
lliure iniciativa dels joves periodistes del municipi.

Amb voluntat de manca de transparència, les administra-
cions locals, quan editen premsa no acostumen a explicar 
al ciutadà el cost de cada edició i, en alguns casos, decidei-
xen enviar-la directament als domicilis del municipi, sense 
demanar cap autorització per poder fer l’enviament. Per 
sort, mercès a la crisi cada cop n’hi ha menys que ho fan.

Davant d’aquesta important despesa municipal, que és 
editar una publicació gratuïta i enviar-la, per què no es fa 
una llei que obligui els ajuntaments a demanar autoritza-
ció per enviar un mitjà de comunicació a un domicili par-
ticular, igual que passa amb l’adreça digital? Què envaeix 
més la intimitat, un enviament a una adreça digital o a una 
de postal?

Els recursos públics són escassos i ho continuaran sent du-
rant molt temps, i en aquest escenari és determinant que 
l’Associació i la Federació de Municipis i els partits polítics 
catalans entomin el problema i obliguin els ajuntaments 
a eliminar la publicitat privada a la premsa municipal 
gratuïta i que tornin al seu origen, ser un senzill butlletí 
municipal. I que, abans d’enviar-lo a un domicili particular, 
hagin de demanar permís al ciutadà, primer, si el vol rebre, 
i si és que sí, si el vol rebre per correu postal o electrònic.

Una norma que ha de tenir la voluntat de preservar i po-
tenciar la llibertat d’informació dels ciutadans, la llibertat 
de premsa i la igualtat d’oportunitats alhora de crear un 
mitjà de comunicació, fem que sigui el moment dels pe-
riodistes emprenedors de mitjans de proximitat.

Josep Ritort i Ferrús, Secretari General de la Associació 
Catalana de la Premsa Gratuïta i Mitjans Digitals.

OPINIÓ
VALLIRANA

La variant de Vallirana 
haurà de continuar esperant
Els pressupostos generals de l’Estat per al 2014 no destinen 
cap quantitat econòmica per continuar fent l’obra

La presentació dels pres-
supostos generals de 
l’Estat per al 2014 no han 

fet més que confirmar que el 
Ministeri de Foment no des-
tinarà un sol euro per a la va-
riant de Vallirana, alhora que 
tampoc preveu cap partida 
per al 2015, i, per tant, enda-
rrereix qualsevol perspectiva 
de represa de les obres a com 
a mínim el 2016. Cal recor-
dar que l’obra es va iniciar el 
2003, que ha patit diverses 
aturades i que actualment 
té pendent de construir 800 
metres dels túnels.
El cost que es preveu per 
acabar la variant són 77 mi-
lions d’euros. Les previsions 

del ministeri són de finalitzar 
l’obra el 2018, un any més de 
retard sobre les informacions 
que es tenien aquest estiu i 
que van provocar la primera 
manifestació convocada per 
la Comissió de la Variant, for-
mada per tots els partits amb 
representació a l’Ajuntament 
i per la ciutadania.
Des de l’Ajuntament de Va-
llirana s’ha donat a conèixer 
“el seu total malestar i enuig 
per l’oblit continu per part 
de l’Estat de la variant, una 
obra considerada com a 
prioritària per al desenvolu-
pament i seguretat, no tan 
sols del municipi, sinó tam-
bé de la comarca del Baix 

Llobregat. Una obra que en 
principi s’havia d’executar 
en tres anys, ja va pels deu 
i la previsió de l’Estat és que 
arribi als quinze anys.”
El Consell Comarcal del Baix 
Llobregat s’ha afegit a les 
crítiques i a la decepció per 
la decisió del Ministeri de no 
invertir en la variant aquests 
propers anys. Des del Con-
sell es considera que no hi 
ha voluntat política per aca-
bar una obra que té un cost 
que equival a 10 km d’AVE.
Actualment s’ha iniciat 
una recollida de signatu-
res a la plataforma change.
org per demanar la repre-
sa de les obres.

SANT BOI DE LLOBREGAT

Es crea una assessoria psicològica per 
fer front a la pèrdua de l’habitatge
L’Ajuntament de Sant Boi, la Fundació Marianao i la Plataforma 
d’Afectats per la Hipoteca hi col·laboren

Aquest mes d’octubre 
s’ha posat en marxa a 
Sant Boi de Llobregat 

un servei públic d’assessoria 
psicològica per a persones 
de la ciutat afectades per la 
pèrdua o la possibilitat de 
pèrdua de l’habitatge ha-
bitual. Aquest nou recurs 
social neix a proposta de 
l’Ajuntament i compta amb 
la col·laboració activa de la 
Fundació Marianao i la Pla-
taforma d’Afectats per la Hi-
poteca de Sant Boi.

L’exclusió residencial i la 
manca d’accés a l’habitatge 
afecten de forma molt greu 

les persones que les patei-
xen, que poden quedar en 
situacions d’extrema vulne-
rabilitat. És una de les for-
mes més greus d’exclusió, 
amb conseqüències nega-
tives en tots els àmbits de 
la vida i manifestacions físi-
ques, emocionals, cogniti-
ves o conductuals.

El nou servei té com a ob-
jectiu millorar les condi-
cions psicològiques de les 
persones afectades i es 
durà a terme en sessions 
quinzenals mitjançant 
dues metologies de tre-
ball: atenció individual (al 

Servei de Primera Acollida) 
i grups de suport d’ajuda 
mútua (a la seu de la Fun-
dació Marianao).

L’accés al servei és gratuït, 
per derivació directa des 
dels Serveis Socials Muni-
cipals o a demanda de les 
persones afectades , en 
cas de no tenir expedient 
obert als Serveis Socials. 
Les sol·licituds s’han de fer, 
en el cas de l’atenció indi-
vidual, al telèfon 93 635 12 
20, i, en el cas dels grups de 
suport, al correu families@
marianao.net o al telèfon 
93 630 30 62.

NETPOLIT Tel.- 605 318 300

neteja de comunitats · locals comercials
oficines · cases particulars · escoles · etc. ampCRIS

LLUM      AIGUA      GAS
CALEFACCIÓ      AIRE CONDICIONAT

PETITES REFORMES

t.615 597 548
Pressupostos sense compromís

FOTO: Ajuntament de Sant Boi 
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Minutas · Menús personalizados · Decoración · Pista de baile · Cocktail en jardín
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BARCELONA
SANT JOAN DESPÍ

celébralo
con nosotrosc/ tV3, 2. sant Joan Despí

t. 93 475 58 00
InformacIón y reserVasGratIs

cumpleañosBauTIZoscomuNIoNesBoDas

DESDE

28
IVA incluido

Anun. Celebracion Despi.indd   1 19/12/12   10:09

TEL. 936 308 190
FAX. 936 308 187

DEPARTAMENTO 
DE REFORMAS

Realice su presupuesto de cocina o baño
 online en nuestra web: www.serin128.com

Calefacción a gas natural con
caldera NOX por 2.998€
Sustitución de caldera NOX por 1.090€
A.Acondicionado INVERTER 3.000 frig. 
PANASONIC por 935€
Descalcificador doméstico volumétrico 
30 litros por 1.130€
Osmosis inversa de 5 etapas por 520€

DEPARTAMENTO 
DE INSTALACIONES

ILUMINACIÓN 
LED

NUEVA FINANCIACIÓN AL 0% DE INTERÉS

CÁLCULO DE POTENCIA
PARA LOCALES

Y VIVIENDAS 

PRESUPUESTOS
SIN COMPROMISO

C/ Rosellón Nº 128 Local Sant Boi de Llobregat  serin128@hotmail.com

CAMBIO BAÑERA POR PLATO DUCHA EN 48 HORAS

Total 585€ 
FINANCIADO A 10 MESES POR SÓLO

58,50€/MES
REFORMA COMPLETA BAÑO 3.350€ REFORMA COMPLETA COCINA 6.650€

Total 999€ 
FINANCIADO A 10 MESES POR SÓLO

99,90€/MES

●
●
●
●

            OFERTA BÁSICA
Plato de ducha acrílico blanco hasta 1,20 mts.
Azulejos hasta 3 mts.
Repaso de desagües
Albañilería y fontanería

●
●
●
●

OFERTA ESTRELLA
Plato de ducha acrílico blanco hasta 1,20 mts.
Azulejos hasta 3 mts.
Albañilería y fontanería
Mampara de aluminio cromo brillo
cristal templado de seguridad 6mm

CASTELLDEFELS

Castelldefels acabarà el 2014 el seu passeig Marítim
El nou tram anirà des de Baixador, on finalitza ara, fins a l’inici del terme municipal de Sitges, a Les Botigues

E l ple de l’Ajuntament de 
Castelldefels va ratificar la 
proposta de conveni amb el 

Ministeri d’Agricultura, Alimen-
tació i Medi Ambient per fer re-
alitat la tercera fase del passeig. 
Una vegada que ha finalitzat 
l’exposició pública del projecte, 
pròximament està prevista la 
signatura del conveni. Després 
de la signatura, el Ministeri i 
l’Ajuntament consignaran pres-
supostàriament l’obra.
El Ministeri assumirà la major 
part del cost de l’obra (2,655 mi-
lions d’euros). L’Ajuntament assu-
mirà un milió del cost, però que 
recuperarà gràcies al fet que en 
el conveni s’estableix que serà el 
consistori qui rebi el cànon esta-
tal que pagaran els quatre esta-
bliments fixos que se situaran en 
aquest nou tram de passeig. Així, 
l’Estat renuncia a cobrar el cànon 
estatal en favor de l’Ajuntament 
perquè l’administració municipal 
recuperi la inversió. El retorn es-
perat per la concessió es calcula 
en 1,78 milions d’euros (ínte-
gres per a la ciutat). El treball de 
l’Ajuntament dels últims mesos, 

amb contínues reunions amb el 
Ministeri a Madrid, podria con-
cretar-se la propera primavera 
amb l’inici de les obres.
L’objectiu a l’hora de dissen-
yar aquest nou tram de passeig 
marítim era el de crear una in-
fraestructura còmoda i àmplia, 
on s’hi pugui passejar sense les 
estretors del segon tram. Per 
això, s’ha establert una amplària 
de 12 metres, amb un carril-bici 
integrat. A més, aquest nou tram 
s’ha dibuixat de manera que po-
den mantenir-se els dos sentits 
de circulació del passeig rodat 
(vehicles), a diferència de pro-
jectes anteriors en els quals es 
perdia un sentit de circulació. 
Amb aquest projecte, comença a 
plasmar-se l’objectiu municipal 
de destinar el cànon anual que 
es rep per part de l’empresa que 
gestiona la zona blava/verda de 
la platja per millorar amb dife-
rents projectes la zona del litoral 
de Castelldefels. L’Ajuntament 
utilitzarà aquest cànon per abo-
nar aquest milió d’euros, sense 
haver d’utilitzar diners d’altres 
partides municipals.

SOCIETAT

FOTO: Aj. Castelldefels
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Dra. Astrid Roda de Sola
ARS centre psicològic

Previsió, 1
08970 Sant Joan Despí
www.psicoars.com

Mig ple-mig buit

T. 93 656 68 67

www.construclam.com | contacto@construclam.com

Construccions S.L

Fundada en 1995, se ha consolidado como empresa 
constructora de referencia, gracias a su alto grado de 
profesionalidad y servicio.

REHABILITACIÓN INTEGRAL DE EDIFICIOS  -  TRABAJOS VERTICALES

MANTENIMIENTO DE EDIFICIOS Y NAVES INDUSTRIALES 

OBRA NUEVA  -  REFORMAS INTERIORES Y DECORACIÓN  -  DEPARTAMENTO DE ARQUITECTURA 

PROYECTOS DE OBRA MAYOR Y MENOR   -  TRAMITACIÓN DE LICENCIAS DE OBRA Y SUBVENCIONES

SE REALIZAN LOS PRESUPUESTOS SIN COMPROMISO

BAIX LLOBREGAT

El Baix Llobregat Nord es queda 
sense la seva televisió
Es dissolt el Consorci de la TDT però no descarta reemprendre el 
projecte en un futur si la situació econòmica millora

El Consorci de la TDT del 
Baix Llobregat Nord 
va aprovar per unani-

mitat la seva dissolució, la 
qual cosa suposa la suspen-
sió definitiva de les seves 
emissions. L’actual context 
econòmic, que afecta espe-
cialment els ajuntaments, ha 
determinat aquesta decisió.
El Consorci del Baix Nord 
es va constituir l’any 2010 
i estava integrat pels mu-
nicipis d’Abrera, Collbató, 
Castellví de Rosanes, Espa-
rreguera, Olesa de Montse-
rrat, Martorell, Sant Andreu 
de la Barca i Sant Esteve 
Sesrovires, l’únic amb te-
levisió local. Precisament, 
la Televisió de Sant Esteve, 
TV10, una de les emissores 
locals pioneres a Catalun-
ya, amb emissions des de 
l’any 1991, va ser la base 

d’aquest projecte comarcal 
amb cobertura a bona part 
de l’àrea metropolitana.
En aquell moment, l’acord 
entre els vuit municipis va 
evitar la pèrdua del canal, 
tal com determinava el nou 
mapa audiovisual. Des de 
la seva constitució, el cost 
econòmic el va assumir en 
solitari l’Ajuntament de Sant 
Esteve que ha vist com ha 
anat en augment per la pro-
gressiva desaparició de la 
resta de canals de la mateixa 
demarcació territorial.
L’1 de febrer la Televisió del 
Baix Nord va suspendre les 
emissions de manera tem-
poral a l’espera d’aconseguir 
algun operador interessat 
en la gestió del canal. Com 
que a data d’avui no s’ha 
trobat cap gestor que fes 
viable el projecte, i els vuit 

ajuntaments han manifestat 
la impossibilitat econòmica 
per tirar-ho endavant, la Te-
levisió del Baix Nord apaga 
definitivament el senyal.
En la roda d’intervencions, s’ha 
posat de manifest que es trac-
tava d’un projecte engresca-
dor però que l’actual context 
econòmic no ha permès la 

seva continuïtat. Tot i així, s’ha 
expressat el desig de recupe-
rar-lo si la situació millorés.
En el cas de Sant Esteve, per 
la seva trajectòria en l’àmbit 
televisiu, l’Ajuntament preveu 
donar continuïtat al projecte 
audiovisual a través d’Internet 
i treballar en la recuperació de 
l’emissió local.

En els darrers temps, 
diversos estudis mèdics 
conclouen que les pa-
tologies relacionades 
amb l’estrés, l’angoixa, 
depressió, ..., van en 
augment. En definiva, 
malestars relacionats 
amb l’estil de vida i amb 
la manera en com afron-
tem els canvis. Per acon-
seguir sortir d’aquestes 
situacions anteriorment 
descrites es clau la for-
ma en que afrontem 
aquestes noves situa-
cions i la actitud envers 
a aquestes.

La següent historia 
escenifica diversos ti-
pus d’afrontament da-
vant de situacions a on 
l‘entorn pot canviar tant 
fins convertir-se en lí-
mit. El secret es troba en 
veure la situació desde 
una nova perspectiva, 
per ser capaços de tro-
bar nous camins millors 
que els actuals.

“Un dia, el ruc d'un pa-
gès va caure en un pou. 
L'animal va plorar for-
tament diverses hores, 
mentre el pagès trac-
tava de buscar alguna 
cosa a fer per treure’l. Fi-
nalment, el camperol va 
pensar que el ruc ja era 
massa vell i el pou esta-
va molt sec; i per tant, 
no valia la pena treure el 
ruc del pou, sent la mi-
llor opció tapar definiti-
vament el pou.

Va convidar a tots els 
seus veïns perquè vin-
guessin a ajudar-lo. Ca-
dascun va agafar una 
pala i van començar a 
tirar-li terra al pou . El 
ruc es va adonar del que 
estava passant i va plo-
rar horriblement.

Després, per a sorpre-
sa de tots, va aquietar 
després d'unes quantes 
palades de terra. El cam-
perol finalment va mirar 
al fons del pou i es va 
sorprendre del que va 
veure: en cada palada 
de terra, el ruc estava 
fent una cosa increïble 
: Es sacsejava la terra i 
feia un pas sobre de la 
terra. Molt aviat tothom 
va veure sorprès com el 
ruc va arribar fins a la 
boca del pou, va passar 
per sobre de la vora i va 
sortir trotant ...”

La vida va a tirante te-
rra de tot tipus . El truc 
per sortir del pou és 
espolsar-se i utulitzar-la 
per fer un pas cap adalt. 
Cadascun dels nostres 
problemes és un graó 
cap amunt. Podem sor-
tir dels més profunds 
buits si no ens donem 
per vençuts... Utilitza 
la terra que et tiren per 
sortir endavant.

Moltes vegades tenim 
el que necessitem da-
vant nostre pero fa falta 
afrontar les situacions 
d’una manera oberta i 
estar disposats a canviar 
la forma amb la que fem 
les coses per fluir i gau-
dir de nous resultats.

SOCIETAT

SANT BOI DE LLOBREGAT

L’antic casal d’avis de Caixa Penedès 
passa a ser de gestió municipal
L’equipament, que va reobrir les seves portes, serà el punt 
de referència de la gent gran del Barri Centre de Sant Boi

S’ha reobert les por-
tes l’antic casal d’avis 
de la Caixa Penedès 

en un acte públic presidit 
per l’alcalde, Jaume Bosch. 
L’Ajuntament de Sant Boi de 
Llobregat s’ha fet càrrec de 
la gestió de l’equipament, 
que esdevindrà el punt de 
referència per a la gent gran 
del Barri Centre.  L’Obra So-
cial de Caixa Penedès ges-
tionava el casal . L’edifici és 

ara propietat de la Fundació 
Pinnae, que n’ha cedit l’ús 
a l’Ajuntament de Sant Boi 
mitjançant un conveni. Amb 
la reobertura del casal d’avis, 
que només ha estat tancat 
durant els mesos d’agost i 
setembre, el govern munici-
pal salva la continuïtat d’un 
servei que no entrava en els 
plans de la nova propietat.
El nou Casal Municipal de 
la Gent Gran del Barri Cen-

tre compta amb 400 per-
sones associades i serà el 
lloc de referència per a la 
gent gran del barri , com 
a punt de trobada i com 
a escenari d’activitats. La 
nova etapa del casal d’avis 
comença amb un model de 
gestió més participatiu , en 
què les persones usuàries 
es fan coresponsables de 
la dinamització de l’espai i 
de les activitats.

FOTO: Aj. Sant Esteve Sesrovires

FOTO: Aj. Sant Boi de Llobregat
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EL PRAT DE LLOBREGAT

L’Ajuntament del Prat 
no deixarà cap escolar 
sense dinar
L’alcalde Lluís Tejedor assegura que 
allà on no arribi el Consell Comarcal 
hi arribarà el seu consistori

BAIX LLOBREGAT

Baixen els furts i robatoris al camp 
gràcies al patrullatge rural
Els robatoris amb força són els delictes que més ha disminuït a la comarca 
del Baix Llobregat amb un 65% menys respecte l’any anterior

c/Olesa, 14 
08620 Sant Vicenç dels Horts

Tel. 93 676 84 30

MECÁNICA RÁPIDA
- Revisiones - Frenos

- Mantenimiento - Pre-ITV

Carrer d'Oviedo

Carrer de Madrid 

Carrer de la Llacuna

Carrer d'Olesa

Carrer de Linares

Ce
m

en
tir

i

● Sustitución de lunas ● Tramitación partes de compañía ● Precios ajustados 
● Rapidez en reparación ● Entrega y recogida de vehículos a convenir

Vehículo de Cortesía 
SIN CARG

O

Entregamos los vehículos: 
ASPIRADOS, LIMPIOS Y LAVADOS

SOCIETAT

Agents de la Policia de 
la Generalitat-Mossos 
d’Esquadra de la co-

missaria de Martorell, con-
juntament amb membres 
del Cos d’Agents Rurals, Po-
licies Locals i Vigilants Locals 
del Baix Llobregat Nord, han 
dut a terme un dispositiu 
especial en l’àmbit rural des 
del passat dia 14 de maig i 
fins al 30 d’agost, coincidint 
amb la campanya de reco-
llida de fruita. El dispositiu, 
engegat amb l’objectiu de 
prevenir furts i robatoris al 

camp i augmentar la sensa-
ció de seguretat dels page-
sos del territori, s’ha tancat 
amb un balanç positiu.
En aquests mesos, s’han re-
duït en un 22% els delictes 
i faltes contra el patrimoni 
a les zones agrícoles en re-
lació a la mateixa època de 
l’any 2012. On més s’ha no-
tat la reducció és en els ro-
batoris amb força, que han 
disminuït fins a un 65% en 
relació a l’any anterior.
Durant aquests mesos, els 
agents del grup de Policia 

de Proximitat- Rural de la 
comissaria de Martorell 
han efectuat més d’un 
centenar de contactes 
d’atenció I dues xerrades 
sobre mesures de segu-
retat en l’àmbit rural amb 
persones relacionades amb 
la pagesia i el medi agrari 
en general. Aquest fet ha 
suposat conèixer de pri-
mera mà tant les deman-
des i necessitats d’aquest 
col·lectiu com el coneixe-
ment del territori.
Un cop finalitzat el disposi-

tiu, tant els comandaments 
policials com el teixit agrí-
cola en general n’han fet 
una valoració del tot posi-
tiva. I és que en l’àmbit de-
linqüencial les dades reflec-
teixen que existeix un clar 
descens pel que fa als ro-
batoris amb força i furts en 
aquest sector. A més, la sen-
sació de seguretat d’aquest 
col·lectiu ha augmentat. 
Arran de l’èxit del disposi-
tu, el sector ha demandat 
que hi hagi una continuïtat 
en aquest treball.

Davant l’increment de 
les peticions de be-
ques de menjador 

escolar i les dificultats dels 
consells comarcals per sa-
tisfer-les, l’alcalde del Prat, 
Lluís Tejedor, ha garantit 
que el seu Ajuntament no 
deixarà cap alumne de la 
ciutat sense l’àpat principal 
del dia. “Allà on no hi arribin 
les beques de la Generalitat 
a través del Consell Comar-
cal hi arribarà l’Ajuntament”, 
ha assegurat.
Diversos consells comarcals 
catalans han alertat que 
no podran satisfer totes les 
demandes de beques men-
jador degut a l’increment 
de les peticions. Els consells 
gestionen els diners que a 
aquesta finalitat els destina 
la Generalitat de Catalunya. 
El consell que més augment 
ha tingut ha estat justament 
el del Baix Llobregat, amb 
un 20% més de demanda 

respecte de l’any passat.
Al principi de curs, ara fa gai-
rebé un mes, la consellera 
d’Educació de la Generalitat, 
Irene Rigau, va assegurar 
que el seu departament 
destinaria una partida extra 
de 1.800.000 euros per a 
beques de menjador, però 
el Consell Comarcal del Baix 
Llobregat assegura que de 
moment no n’ha rebut ni 
un. A més, la Generalitat en-
cara li deu 2.000.000 euros 
de les beques de menjador 
del curs passat.

FOTO: Aj.El Prat
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SUCCESSOS

Ingressa a presó un lladre molt actiu al Baix Llobregat
És el presumpte autor de divuit robatoris amb violència fent estrebades de cadenes d’or a dones d’edat avançada

CORNELLÀ DE LLOBREGAT

L’Ajuntament de Cornellà 
dedica una plaça a Carles Navales
Va ser secretari general del sindicat CCOO del 
Baix Llobregat i regidor al consistori cornellanenc

EL PAPIOL

Utilitzar la deixalleria municipal 
del Papiol tindrà descompte
La bonificació anirà del 10% al 20% pels veïns així com pels 
establiments comercials d'aquesta localitat

ESPLUGUES DE LLOBREGAT

La Policia Local d’Esplugues 
va organitzar una festa benèfica
Va recaptar més de 10.000 € per a la investigació del càncer 
infantil i la periodista Mercedes Milà va ser la presentadora

Els papiolencs que utilitzin 
la deixalleria municipal 
tindran dos tipus de des-

comptes als que es poden 
acollir fins al 31 d’octubre.
Podran gaudir d’una bonifi-
cació del 10% al 20% sobre 
la taxa d’escombraries, els 
veïns i veïnes que acredi-
tin, en un període de 12 
mesos, un mínim de visites 
a la deixalleria municipal 
del Papiol, amb l’equivalent 
corresponent de materials 
recuperables. Essent obliga-
ció dels mateixos, el portar 
algun residu especial (piles, 
fluorescents, bateries…).
D’altra banda, els establiments 
comercials podran gaudir 
d’una bonificació del 10% 
sobre la taxa d’escombraries 
quan acreditin una aportació 
mínima de 450 kg a la deixa-

lleria municipal de materials 
recuperables, i amb un mínim 
de 20 vegades.
El sol fet d’anar a la deixalle-
ria a dipositar residus com-
porta per a l’usuari acon-
seguir un descompte en la 
TMTR (Taxa Metropolitana 
de Tractament de Residus). 
Per obtenir el descompte, 
cal disposar de la targeta 
acreditativa i portar els resi-
dus a la deixalleria munici-
pal. L’impost, inclòs al rebut 
de l’aigua, cobreix la despe-
sa del tractament de la bros-
sa dels domicilis particulars.
A través de la targeta es 
comptabilitzaran les entra-
des de residus i es calcula-
ran les bonificacions a què 
té dret l’usuari. Amb dos 
usos de la deixalleria s’obté 
un descompte de l’1%; amb 

tres usos, un descompte 
del 2%; amb quatre usos, 
un descompte del 3%; i 
així successivament. Quan 
s’hagi anat la deixalleria fins 
a quinze vegades o més, el 
descompte serà del 14%, el 

màxim al qual es pot arribar.
Per a sol·licitar els descomp-
tes només s’han de dirigir a 
la deixalleria, demanar un 
certificat i presentar la pe-
tició a l’Oficina d’Atenció al 
Ciutadà de l’Ajuntament.

BEGUES

Begues celebrarà la Festa del 
Most i la Mostra Gastronòmica

També es farà una trepitjada de raïm 
per extreure’n el most al ritme de 
l’actuació del grup Els Laietans

D issabte 19 d’octubre 
se celebrarà una 
nova edició de la 

Festa del Most i de la 
Mostra Gastronòmica de 
Begues. L’esdeveniment 
començarà a les 17.30 
hores al passeig de 
l’Església, i comptarà amb 
el tradicional tast de vins 
de diferents cellers del 
poble i de fora. També se 
celebrarà la tercera edició 
de la Mostra gastronòmi-
ca d’aquesta localitat del 
Baix Llobregat, que expo-
sarà els millors plats de 

restauradors i particulars.
El preu dels tiquets per a 
la mostra gastronòmica 
és de 2 euros, el mateix 
que pel tast de vins. A 
partir de la segona copa de 
vi, s’haurà de comprar un 
tiquet d’un euro cada ve-
gada. A les 18.30 h, es trepi-
tjarà el raïm per extreure’n el 
most al ritme de l’actuació 
del grup Els Laietans.
El diumenge 20, a les 11 h, 
es farà una ballada de sar-
danes a l’Ermita de Santa 
Eulàlia, i posteriorment es 
farà un ofici religiós.

SOCIETAT

La festa benèfica, organit-
zada per la Policia Local 
d’Esplugues per reunir 

fons per a la investigació del 
càncer infantil, va aconseguir 
recaptar 10.718 euros, grà-
cies a les contribucions de les 
2.500 persones que van passar 
pel parc dels Torrents. Aques-
ta quantitat serà donada a 
l’Hospital Sant Joan de Déu.
La iniciativa va comptar amb 
la col·laboració d’una àmplia 
representació dels serveis 
d’emergència de Catalunya: 
Mossos d’Esquadra, Guàrdia 
Civil, Cos Nacional de Policia, 
Cos de Bombers de la Gene-
ralitat, Sistema d’Emergències 
Mèdiques, Policia Local 

d’Esplugues i Associació de 
Falconers de Catalunya. A més, 
com a padrina d’honor, la pe-
riodista espluguina Mercedes 
Milà va presentar l’acte.
Per una aportació de 5 eu-
ros, el públic assistent, es-
pecialment els infants, va 

poder gaudir de diferents 
activitats i exhibicions a 
càrrec, entre d’altres, de la 
Unitat Muntada de la Policia 
Local, l’equip de detecció 
de drogues i explosius de la 
Guàrdia Civil o la Unitat de 
Muntanya dels Mossos.

L’Ajuntament de Cornellà 
ha dedicat la plaça situa-
da davant de la Biblioteca 

de Sant Ildefons a la persona 
de Carles Navales Turmos 
(1952-2011) -foto-, dirigent 
sindical i activista polític du-
rant la dictadura i la transició 
democràtica. Conegut com “el 
noi del vidre”, va ser secretari 
general del sindicat CCOO del 
Baix Llobregat (1976-1980) i 
regidor de l’Ajuntament de 
Cornellà (1982-1995).
L’acte va tenir lloc a les 
12.30 hores, a l’esmentada 
plaça i comptà amb les in-
tervencions de: Toni Mora, 
secretari general de CCOO 
del Baix Llobregat, Ramon 

Montserrat, director de 
Cultura de l’Ajuntament de 
Cornellà, Manuel Gómez 
Acosta, enginyer industrial, 

i Gabriel Navales Polo, fill de 
Carles Navales. Antonio Bal-
món, alcalde de Cornellà, 
clourà l’acte.

Agents de la Policia de 
la Generalitat- Mossos 
d’Esquadra de les Unitats 

d’Investigació de les comissa-
ries de Cornellà i L’Hospitalet de 
Llobregat van detenir un home 
de 45 anys, de nacionalitat ma-
rroquina i veí de l’Hospitalet 
de Llobregat com a presumpte 
autor de divuit robatoris amb 
violència, concretament feia es-
trebades de cadenes d’or.
Des del mes de juliol, els inves-
tigadors havien detectat un 

increment de robatoris amb 
violència a les localitats de Cor-
nellà de Llobregat i l’Hospitalet 
de Llobregat, amb el modus 
operandi d’estrebada de cadena 
d’or, ja fos a la via pública o al 
portal de les finques on residien 
les víctimes.
El lladre sempre actuava sobre 
dones d’edat avançada, a les 
quals preguntava en un primer 
moment sobre adreces o serveis 
i, tot seguit i amb gran violència, 
els arrencava les cadenes d’or 

que portaven al lloc. En molts 
dels casos, les víctimes dels ro-
batoris van patir lesions com a 
conseqüència de la violència 
utilitzada pel detingut.
La investigació s’ha realitzat en 
col·laboració dels serveis de se-
guretat privada de Transports 
Metropolitans de Barcelona ja 
que el detingut utilitzava sem-
pre el metro com a mitjà de 
fugida després d’assaltar les 
seves víctimes. Per tot plegat, 
les gestions fetes per les Unitat 

d’Investigació dels mossos de 
L’Hospitalet de Llobregat i de 
Cornellà de Llobregat van per-
metre identificar el lladre i rela-
cionar-lo amb un total de divuit 
fets delictius, no descartant-se 
la imputació de més fets, donat 
que els investigadors sospiten 
que hi ha més víctimes que no 
han denunciat els fets davant 
la policia. Paral.lelament, les 
gestions policials realitzades a 
les botigues de compra-venda 
d’or on el detingut havia venut 

les joies sostretes ha permès 
recuperar part de les joies i re-
tornar-les a les seves legítimes 
propietàries.
El detingut tenia prèviament a 
aquesta detenció tres antece-
dents policials, un dels quals 
per homicidi dolós i la seva de-
tenció ha permès posar a dis-
posició judicial un dels lladres, 
especialitzats en estrebades 
de cadenes d’or, més actius del 
Baix Llobregat. El detingut va 
ingressar a presó per ordre del 

Jutjat en funcions de guàrdia de 
l’Hospitalet de Llobregat.
Cal destacar que per evitar 
aquests tipus de robatoris amb 
violència, els Mossos d’Esquadra 
conjuntament amb la Guàrdia 
Urbana de Cornellà i l’Hospitalet 
de Llobregat realitzen una Pla 
Genèric Integral anual específic 
a les zones on actuen els pre-
sumptes autors d’aquests fets. 
La pressió policial permet difi-
cultar la feina dels delinqüents i 
enxampar-los in fraganti.

FOTO: Aj. El Papiol

FOTO: Arxiu

FOTO: Aj. Esplugues FOTO: Catalunyapress
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SANT VICENÇ DELS HORTS

Ajudes a empreses i autònoms 
per contractar vicentins en atur
L’Ajuntament de Sant Vicenç dels Horts destinarà un total de 370.000 euros 
per incentivar la contractació a persones que no tenen feina

L’Ajuntament de Pallejà 
subvencionarà els nous 
contractes
Tindran 4.000 € tots aquells que 
es facin a temps complert per un 
període mínim de sis mesos

SANT BOI DE LLOBREGAT

L’ajuntament santboià subvenciona 
la modernització dels seus comerços
El govern municipal prioritza recuperar l’economia local, 
i té una dotació pressupostària de 3.000 €

Pallejà Contracta és el 
nom de la proposta 
de l’Ajuntament de 

Pallejà destinada a pro-
moure l’ocupació al nos-
tre municipi a través de 
la subvenció amb 4.000 € 
dels contractes de treball 
a temps complert per 

un període mínim de sis 
mesos.
Les empreses i comerços 
locals que compleixin els 
requisits establerts a les 
bases dels ajuts poden 
adherir-se des del 10 
d’octubre presentant les 
seves sol·licituds.

ECONOMIA

L’Ajuntament de Sant Boi 
ha posat en marxa el 
Programa Millora 2013. 

Es tracta d’una línia de sub-
vencions per donar suport a 
la modernització dels esta-
bliments comercials del nu-
cli urbà de Sant Boi. Aquesta 
nova iniciativa de suport al 
comerç local té una dotació 
pressupostària de 3.000 eu-
ros. La convocatòria s’adreça 
a titulars d’establiments de 
venda amb almenys cinc 
anys d’activitat comercial 
(comerç al detall, restaura-
ció, bugaderia i tintoreria, 

perruqueria i estètica i agèn-
cies de viatges).
Els conceptes subvencio-
nables són, bàsicament, la 
millora de la imatge exterior 
de l’establiment (retolació i 
aparador), la modernització 
de l’interior del local (mo-
biliari, il·luminació i millora 
integral) i la realització de 
projectes web per a la gestió 
del negoci. El Programa Mi-
llora ja va subvencionar amb 
gairebé 2.000 euros, l’ any 
2012 , la modernització de 
cinc comerços de Sant Boi, 
que van millorar la retolació 

externa, els aparadors o la 
decoració interior.
Les subvencions de 2013 
es concediran en règim de 
concurrència competitiva i 
l’import serà, com a màxim, 
equivalent al 50% del cost de 
cada actuació , amb un límit 
de 600 euros per establiment 
i persona beneficiària. Les 
sol·licituds s’han de presentar 
a l’Oficina Municipal d’Atenció 
al Públic (OMAP; planta baixa 
de la Casa de la Vila). El termini 
finalitzarà el 31 de desembre 
(o quan s’exhaureixi el pressu-
post disponible).

L’Ajuntament de Sant 
Vicenç  dels Horts, una 
de les localitats amb un 

índex d’atur més alt del Baix 
Llobregat, obre un nou pla 
d’ocupació destinat a petites 
i mitjanes empreses, a més 
d’emprenedors, amb l’objectiu 
d’afavorir la contractació dels 
vicentins i vicentines que es 
trobin es situació d’atur.
Aquest pla de promoció de 
l’ocupació es farà realitat a 
través de dues línies d’ajuts. 
En una primera línia extraor-
dinària de 120.000 euros, 
l’Ajuntament ofereix una 
subvenció de mil euros du-
rant sis mesos a totes aque-
lles empreses que, des d’ara 
i fins a final de 2013, con-

tractin aturats del municipi 
durant un mínim d’un any. 
En la segona línia d’ajuts, que 
es concedirà a partir de l’any 
vinent, es destinaran 250.000 
euros de subvencions a em-
preses, autònoms i, més 
endavant, al comerç que 
contracti persones aturades 
de Sant Vicenç dels Horts. En 
aquest cas, es donaran 500 
euros durant sis mesos per 
cada treballador contractat.
Amb aquestes mesures 
l’Ajuntament pretén in-
centivar la contractació 
d’aturats del municipi, per 
això, les subvencions van 
destinades a qualsevol em-
presa i autònom de tota 
l’àrea metropolitana. A més, 

el regidor d’Ocupació, Paco 
Rodríguez, demana a les 
empreses que gaudeixin 
d’aquests ajuts que “oferei-

xin uns sous dignes i facin 
un esforç per tal de millorar 
en la mesura del possible la 
situació de crisi que vivim”.

BAIX LLOBREGAT

L’ocupació hotelera a la comarca
durant l’estiu va ser del 75%
Ha estat la més elevada dels darrers cinc anys i el perfil del 
turista es va repartir al 50% entre espanyols i estrangers

El Baix Llobregat segueix 
acumulant bones dades 
relatives a l’ocupació tu-

rística dels seus hotels i apar-
taments. Segons les dades 
de l’Enquesta d’Ocupació 
Hotelera del Baix Llobregat, 
l’ocupació durant l’estiu pas-
sat s’ha situat per sobre del 
75% de mitjana. La mitjana 
d’ocupació turística regis-
trada durant aquest estiu 
ha estat la més elevada dels 
darrers 5 anys. Durant el mes 
de juliol l’ocupació ha ron-
dat el 80 per cent, dades que 
reflecteixen el manteniment 
d’una constant positiva per 
a l’àmbit econòmic.

A partir de l’informe que 
ha presentat l’Observatori 
Comarcal, totes les zones 
de la comarca, Nord, Centre 
i Delta, han experimentat 
un augment pel que fa al 
promig d’ocupació estival 
respecte al 2012. Les zones 
Nord i Centre són les que 

més creixen en ocupació 
durant aquest període. En-
cara que en nombres abso-
luts les places hoteleres de 
la comarca es concentren 
en les zones Centre i Delta, 
en aquestes zones i durant 
l’estiu hi ha hagut una ocu-
pació prop del 80 per cent.

Davant d’aquestes dades, 
el Consorci de Turisme del 
Baix Llobregat, destaca una 
tendència: la comarca del 
Baix Llobregat a banda del 
turisme de negocis, en crei-
xement continuat durant 
la resta de l’any, es com-
plementa amb el turisme 
d’oci, especialment en èpo-
ca estival. Sembla clar que 
la proximitat a la ciutat de 
Barcelona i la diversitat de la 
comarca la fa molt atractiva 
per a turistes que busquin 
oci i preus competitius. Se-
gons el Consorci de Turisme 
aquest creixement progres-
siu que s’està donant els da-

rrers anys reafirmen que el 
sector turístic continua sent 
una aposta estratègica per a 
la comarca.

Finalment, i pel que fa al 
perfil del turista que per-
nocta a la comarca, cal 
destacar que aquest es 
divideix al cinquanta per 
cent entre espanyols i es-
trangers, tot i que la ten-
dència en els darrers anys 
ha estat l’augment de les 
pernoctacions per part del 
turista estranger. D’aquests 
últims una mica més del 
20 per cent són de nacio-
nalitat francesa, gairebé el 
13 per cent procedents de 
Rússia, nacionalitat que ha 
experimentat un creixe-
ment molt important en els 
darrers anys passant del 2,4 
per cent al 2008 al 12,9 de 
l’actualitat, seguits per ale-
manys i anglesos amb una 
mica més del 8 per cent res-
pectivament.

FOTO: Arxiu FOTO: Arxiu
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FOTO: Arxiu



8 Octubre 2013  | LA PREMSA DELBAIX.es

L’atur al Baix Llobregat 
puja al mes de setembre 
gairevé un 1%
Sant Vicenç dels Horts és la població 
amb més aturats, i Sant Just Desvern 
el municipi amb un índex menor

Viladecans tindrà 
un tercer hotel 
el proper mes de febrer
És de la cadena Sidorme, serà de tres 
estrelles i disposarà de cinc plantes 
amb vint habitacions per planta

EL PRAT DE LLOBREGAT

L’aeroport Barcelona-El Prat, el 
tercer del món en vols ‘low cost’
Dos de cada tres viatgers que agafen l’avió a l’aeròdrom barceloní ho fan a 
través d’una aerolínia de baix cost per anar al seu punt de destí

Representants de l’Ajuntament de Viladecans i 
d’Hotels Sidorme, cadena que desenvolupa el pro-
jecte, han fet una visita per veure l’estat actual de 

les obres, moment que s’ha aprofitat per explicar les par-
ticularitats del futur hotel. Segons ha explicat el conse-
ller delegat d’Hotels Sidorme, Jairo González, l’hotel de 
Viladecans serà el primer de la cadena que tingui tres 
estrelles i disposarà d’un pàrquing subterrani per a 50 
vehicles, un lobby d’uns 300 metres quadrats amb cafe-
teria i zona d’esmorzar i per sobre 5 plantes més amb 20 
habitacions per planta. Segons González “més o menys 
és el que requereix un hotel de 4 estrelles però els ser-
veis que oferim són més limitats per donar un preu més 
econòmic”. El Sidorme Viladecans se situa dins el Com-
plex Vilamarina i se sumarà als set hotels que la cadena 
ja té a Catalunya, València, Albacete i Granada.

ECONOMIA

Segons l’Observatori del Consell del Baix Llobregat 
mitjançant les dades facilitades pel Departament 
d’Empresa i Ocupació al Baix Llobregat aquest pas-

sat mes de setembre va haver-hi 624 aturats més que a 
l’agost (un 0’9% més). Així doncs, a la nostra comarca hi 
ha un total de 69.805 persones que no tenen feina, és a 
dir, un 16’4% de la població activa.  De totes maneres, 
l’atur comarcal al setembre ha pujat menys que l’any 
passat (-2,1% respecte al setembre de 2012).
Com a dades més significatives cal destacar que Olesa de 
Montserrat ha estat la població que ha pujat més l’atur 
amb un 2,9% seguida de poblacions com Sant Just Des-
vern (2,8%), Esparreguera (2,4%) i Gavà (2,3%). A l’altra 
banda, hi ha els municipis on ha baixat l’atur encapçalats 
per Collbató amb un -8’4%, Castellví de Rosanes (-3’6%), 
El Papiol (-3,5%) i Corbera de Llobregat (-2,8%).
Sant Vicenç dels Horts continua liderat el municipi amb 
més aturats entre la seva població activa amb un 20,9 
%, seguit d’Esparreguera (19,2%) i Martorell (18’6%). 
Per contra, les tres primeres poblacions amb un índex 
d’atur més baix són Sant Just Desvern (10,2%), Begues 
(10,9%) i Collbató (11,2%).

Basant-se en dades ob-
tingudes el primer se-
mestre de 2013, la Cam-

bra de Comerç de Barcelona 
ha publicat la nova edició de 
l’Observatori de Tràfic Aeri, 
revelant que l’Aeroport de 
Barcelona és el tercer aerò-
drom en el rànquing mundial 
respecte a l’oferta de seients 
low cost. Dos de cada tres 
viatgers que agafen l’avió en 
l’aeroport de Barcelona-El 
Prat ho fan a través d’una ae-
rolínia de baix cost.
Com la capital catalana 
triomfa com a destinació di-
recta de turistes europeu i 
rus, les companyies d’aquest 
perfil, Vueling, Ryanair, Eas-
yjet, etc. aposten per establir 
el seu hub al Prat en detri-
ment de les menys afavorides 
per les taxes aeroportuàries, 

com Madrid Barajas, que cada 
vegada perd més compan-
yies low cost, al mateix temps 
que per la crisi nacional el 
tràfic nacional disminueix.

Estan per davant de Barcelona 
en aquest rànquing mundial 
low cost les ciutats asiàtiques 
de Jakarta (Jakarta), capital 
d’Indonèsia, i Kuala Lumpur, 

capital de Malàisia, en primer 
i segon lloc respectivament. 
Darrere de Barcelona van 
Londres, Las Vegas i Chicago.

Desapareix la ruta 
Barcelona-Pamplona
D’altra banda, la companyia 
Vueling va deixar d’oferir el 
30 de setembre la ruta que 
uneix les ciutats de Barcelona 
i Pamplona, deixant a aques-
ta última Madrid Barajas 
com la seva única connexió. 
L’aeroport de Noáin, a Pam-
plona, no nodreix de suficient 
tràfic a l’aerolínia com perquè 
li resulti rendible, la qual cosa 
no és d’estranyar, doncs que 
aquest any s’estima que no 
se superin els 170.000 passat-
gers, menys de la tercera part 
de les persones que van usar 
l’aeroport en 2007.

SANT JUST DESVERN/ SANT JOAN DESPÍ

Neix un nou projecte econòmic conjunt entre els 
ajuntaments de Sant Just i Sant Joan Despí
Els dos municipis volen millorar la competitivitat de les seves empreses, 
i compten amb el recolzament de la Diputació de Barcelona

L’Ajuntament de Sant 
Just Desvern ha enge-
gat un projecte, subven-

cionat per la Diputació de 
Barcelona i compartit amb 
l’Ajuntament de Sant Joan 
Despí, que té per objectiu 
millorar la competitivitat 
de les empreses d’aquests 
dos municipis. El projecte 
se centra, principalment, en 
la internacionalització, però 
també en l’estalvi energètic 
i en la contractació de recur-
sos humans.
La subvenció s’ha desti-
nat a la contractació d’una 
persona experta en co-
merç internacional que ha 
elaborat un pla de treball 
amb diferents accions que 
passen per assessorar, for-
mar i acompanyar, des de 
la proximitat, a empreses 
que vulguin iniciar-se en 
l’exportació o consolidar la 
seva activitat exterior.
Principalment s’ofereixen 
dos serveis: un de grupal a 
través de jornades i semina-
ris de sensibilització i forma-
ció sobre temes de comerç 
internacional i/o enfocats a 
exportar un mercat deter-
minat. I un altre, més per-
sonalitzat, d’assessorament 

i acompanyament que 
ajuda les empreses a fer el 
seu “Pla d’exportació/in-
ternacionalització”, és a dir, 
a analitzar la viabilitat de 
l’acció (triar un determinat 
país o regió, analitzar-ne el 
mercat, conèixer la cultura 
empresarial del país/regió, 
buscar socis/agents comer-
cials, etc.). El projecte busca 
també orientar les empre-
ses sobre ajuts i programes 
d’altres administracions per 

aprofitar tots els recursos 
disponibles per aquestes.
El programa està fet a mida 
per a les empreses de Sant 
Just Desvern i Sant Joan 
Despí. Té molt en compte 
l’estructura del teixit pro-
ductiu, les seves necessitats 
específiques i les passes 
concretes que poden do-
nar per tal d’aprofitar el seu 
potencial exportador sense 
dedicar-hi un excés de re-
cursos, altament escassos en 

aquests moments.
Aquest criteri de millora de 
competitivitat es basa en 
l’impacte directe i l’estalvi de 
recursos es tradueix en ses-
sions informatives i formati-
ves pràctiques al voltant de 
la presència de les empreses 
a Internet i de l’ús d’eines di-
gitals, en facilitar la presa de 
decisions estratègiques i en 
la implicació de l’empresa en 
la seva diagnosi per la inter-
nacionalització.

FOTO: Sidorme

FOTO: Arxiu

FOTO: Arxiu
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El mes d’abril, quan es va confirmar a 
través de les portades dels diaris que el 
projecte Viladecans The Style Outlets 
prenia forma -a pesar que uns dies abans 
l’Alcalde ens ho havia negat-, vàrem de-
mostrar el nostre posicionament contrari 
a aquest macroprojecte. Des d’aleshores 
hem treballat durament per tal d’impedir 
un despropòsit que fa xantatge emocional 
amb la difusa creació de llocs de treball.

És per això, que també ens sumem a la 
Plataforma que tot just ara s’està consoli-
dant, ja que quant més temps passa, més 
pesen els inconvenients, i més diluïts res-
ten els avantatges. El nucli dur d’aquesta 
Plataforma està format per dos impor-
tants col·lectius, amb interessos diferents, 
però que es complementen. Delta Viu, 
l’organització ecologista que fou un dels 

agents més actius en la lluita contra Eu-
rovegas, i la Unió Catalana de Botiguers, 
que empara diverses associacions de co-
merciants de la zona delta de la comarca. 
Viladecans és un dels munici-
pis amb una de les taxes d’atur 
registrat més elevades de la 
comarca, per això resulta per-
vers que es jugui amb la neces-
sitat i la il·lusió de la ciutadania 
per trobar una feina. Sobretot, 
quan està per veure quants llocs de tre-
ball es crearien i, més important encara, 
amb quines condicions laborals.

Però el que sí és segur és la repercussió me-
diambiental que tindrà aquest projecte, ja 
que s’asfaltarà i urbanitzarà tota una zona 
de camps amb una riquesa agrícola extraor-
dinària, afectant el fràgil ecosistema deltaic 

i impedint la recàrrega de l’aqüífer superior. 
No té sentit sacrificar més el nostre entorn 
quan hi ha molts espais industrialitzats buits. 
A més a més, tot i que es puguin crear 

llocs de treball, la suma pot 
resultar zero o, fins i tot, nega-
tiva. Perquè posem en escac 
el nostre comerç local. El risc 
de tancar encara més persia-
nes augmentarà. El comerç de 
proximitat dóna vitalitat als 

carrers, crea cohesió social i proporciona 
feines dignes a molta gent. L’outlet pot 
destruir tot aquest model de comerç de 
proximitat que ens caracteritza com a país. 

Cada decisió que pren el nostre consistori 
defineix el model de ciutat, i sembla que 
no s’aprèn dels errors. Tornen a caure en 
un model ja caduc que ens ha dut a la si-

tuació on som. No podem anar a cop de 
despropòsit urbanístic, perquè el preu que 
paguem a mig termini sempre repercuteix 
molt negativament al conjunt de la societat. 
Volem una ciutat equilibrada, respectuo-
sa amb el seu entorn, amb carrers vius i 
actius. Un Viladecans orgullós del seu 
passat i il·lusionat amb el seu futur, que 
protegeixi el seu origen pagès i treballi 
per projectes econòmicament sòlids i de 
qualitat. Un municipi on el verd natural 
s’imposi al gris ciment, amb un comerç 
de proximitat que et conegui i t’aconselli, 
on comprar no sigui un simple tràmit. 
L’outlet és un greu obstacle per assolir 
aquests objectius. 

Bàrbara Lligadas
Cap de llista d’Esquerra Republicana 
de Viladecans

La secretària de Política Municipal d'Esquerra Vi-
ladecans, Bàrbara Lligadas, ha estat escollida cap de 
llista per les properes eleccions municipals de 2015 
amb un 96 % dels vots de la militància (4% en blanc). 
Lligadas repetirà com a alcaldable republicana des-
prés d'haver encapçalat la llista d'Esquerra en els da-
rrers comicis de 2011.

La candidata s'ha mostrat convençuda que el partit 
tornarà al consistori en la propera legislatura, ja que 
el projecte és sòlid i el context diferent. En el seu dis-
curs davant la militància, ha insistit que encapçala 

un projecte, i que allò que importa és com el grup 
s'ajuda i es complementa. 
“La gent, en el fons, el que demana són valors re-
publicans a la política, i nosaltres en som valedors. 
Creiem en els valors republicans i en som conse-
qüents en la nostra acció, i això ho hem de saber ex-
plicar”, ha dit Lligadas, destacant un dels seus princi-
pals trets distintius. 

La candidata ha posat com a exemple “la lluita cons-
tant en favor de l’Hospital de Viladecans, els objec-
tius de transparència en la gestió municipal o el fet 
de saber tractar la complexa diversitat de la ciutada-
nia sense deixar ningú al marge”.

La també Secretària de Política Parlamentària 
d'Esquerra al Baix Llobregat serà presentada oficial-
ment i davant la ciutadania el proper 11 de gener en 
un acte que comptarà amb el president del partit i 
alcalde de Sant Vicenç dels Horts, Oriol Junqueras.

Perfil de la candidata

Bàrbara Lligadas, mare de dos 

fills, és llicenciada en Ciències 

Polítiques i de l'Administració 

per la Universtitat Pompeu Fa-

bra, i en Antropologia Social i 

Cultural per la Universtitat de Barcelona.

Actualment treballa com a assessora del Grup Par-

lamentari d'Esquerra Republicana, portant cultura 

i mitjans de comunicació, benestar, salut i esports, 

educació i igualtat.

La nova cap de llista ha ocupat diversos càrrecs des 

que va entrar a militar a les JERC i Esquerra Repu-

blicana l'any 2005, tant a nivell local com comarcal.

Bàrbara Lligadas, reelegida cap de llista 
d'Esquerra Republicana de Viladecans 

Lliures d'outlet

Oriol Junqueras participarà a la presentació de la candidata municipal el proper 11 de gener

L'outlet posa 
en greu risc 

el comerç de 
proximitat

PUBLICITAT
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David Parada
Conseller Comarcal del Baix Llobregat

La unidad comarcal del Baix Llobregat
El Govern de la Generalitat de Catalunya 
tiene la intención de acabar con la uni-
dad comarcal del Baix Llobregat bajo el 
pretexto habitual de la austeridad. Es 
conocido por todos que para los políti-
cos esto significa recortar todo menos su 
propia estructura. Este pretexto se rompe 
en el momento que no existe ninguna 
intención de eliminar ningún nivel admi-
nistrativo de los que conviven en nuestra 
comarca. Diputación de Barcelona, Área 
Metropolitana y Consell Comarcal del 
Baix Llobregat seguirán existiendo, sien-
do solo este último reformado. Desde 
Plataforma per Catalunya (PxC) creemos 
que se puede prescindir tranquilamente 

de al menos dos de los tres nivel admi-
nistrativos, ya no solo por su opacidad 
o discutibles competencias, sus costes, 
sino también con la intención de que los 
Ayuntamientos tengan las competencias 
que en otros países con sistemas más 
avanzados ejercitan, ya que los ciudada-
nos no entienden que administraciones 
a las cuales no votan de forma directa 
tomen decisiones que les afectan de for-
ma directa. Dividir la comarca del Baix 
Llobregat no tiene ningún sentido ya que 
comportará desigualdad en los servicios, 
desequilibrio territorial y negaría la per-
sonalidad propia de una comarca, su his-
toria y homogeneidad territorial.

Atenció a la dependència?

Eva Granados Galiano
Diputada del PSC

Aquest octubre, el Govern de CiU recolzat 
per ERC ha celebrat el Dia de la Gent Gran 
anunciant que suspèn sine die la realitza-
ció de nous Plans Individuals d’Atenció 
a les persones dependents de prestació 
econòmica vinculada al servei de places re-
sidencials. Es tracta d’una aturada de la llei 
de la dependència, que ja va començar el 
mes d’agost, que ens anuncien sense dir si 
es redreçarà o es reprendrà més endavant 
i que empetiteix encara més l’Estat del Be-
nestar per a les persones de més edat.
 
A més de la denúncia que el Govern del PP 
està desmantellant la llei tot paralitzant 
l’aplicació, fent retallades econòmiques i 
rebaixant la intensitat de la protecció, cal 

també denunciar la inacció per part del 
Govern de CiU. El Govern Mas ha justificat 
aquestes retallades amb el mantra “Ma-
dridensroba” per a continuació, i de forma 
discrecional, tancar pràcticament l’accés a 
les residències. Darrera d’aquesta decisió 
trobem el desinterès i la manca de volun-
tat política de la Generalitat per les políti-
ques socials. Per això he demanat la com-
pareixença de Neus Munté perquè doni 
explicacions i ens digui què passarà amb 
la Gent Gran a Catalunya. Les prestacions 
de Dependència concerneixen a moltes 
famílies i les seves retallades suposen un 
pas enrere cap a la igualtat i una fiblada 
més a un dels col·lectius més vulnerables 
de la nostra societat. 

Reforma injusta de les pensions

Arnau Funes
Coordinador ICV Baix Llobregat

Després de la Reforma Laboral, i els seus costos 
socials, el PP ha aprovat retallar també les pen-
sions. La crisi és l’excusa on s'amaga un interès 
per afavorir als més poderosos i promoure els 
plans de pensions privats. La Reforma és econò-
mica i socialment injustificable, i el PP utilitza la 
crisi com a coartada per a retallar, aprofitant la 
seva majoria absoluta.
Aprofiten la crisi per dir que gastem massa en 
pensions quan Espanya dedica a pensions el 
10,2 % del PIB i la mitjana de la Unió Europea 
és el 13,5%, i per acabar amb revalorització de 
les pensions a partir de l'IPC i fer servir un índex 
molt més òpac.
Aprofiten la crisi per manipular el jovent. No és 
congelant pensions o reduint drets com es ga-

rantiran les pensions dels i les joves, sinó oferint-
los ocupació de qualitat per a que cotitzin sufi-
cient per cobrar-les.
Contra aquest conjunt de mentides i opacitats 
hi ha alternatives. La solució no passa per reduir 
despeses en pensions sinó per augmentar els 
ingressos del sistema de Seguretat Social apos-
tant per fer una contribució social generalitzada, 
i augmentant les bases màximes i mínimes de 
cotització, amb un augment en les aportacions 
fiscals, sobretot dels que més tenen.
Només salvarem les pensions si apostem pel 
creixement de l'ocupació de qualitat i la pro-
ductivitat dels llocs de treball, ja que amb bones 
cotitzacions hi ha bones pensions. Tot el contrari 
del que promouen PP, CiU i la Troika.

Jordi Albert i Caballero
President de la Federació Comarcal ERC  - Baix Llobregat i L'H

Ens hi sumem!

En el darrer baròmetre del CEO (2a onada 
2013 - REO 723) un 47% de la població en-
questada creu que Catalunya hauria de ser 
un estat independent i un 55,6% si demà 
es fés un referendum votarien a favor de 
la independència, però hi ha encara una 
dada més destacable, el 69,2% de perso-
nes enquestades creuen que si Catalunya 
fos un país independent, el nivell de vida 
dels catalans seria igual o millor que ara. A 
la nostra comarca, el Baix Llobregat, aques-
tes dades no serien tan altes, i entitats com 
Súmate, que es va presentar en societat 
el passat dijous 3 d’octubre a Bellvitge, 
són imprescindibles per guanyar l’exercici 
democràtic d’anar a votar en referèndum 

si volem la independència de Catalunya. 
Súmate és una entitat formada per perso-
nes que tenen com a llengua vehicular el 
castellà, que es defineixen com a espnayols 
però s’identifiquen amb la terra on viuen, 
on han vist néixer i créixer els seus fills i on 
tenen enterrats els seus pares. I com molt 
bé defensen des de Súmate, com molt bé 
va defensar en Lluís Cabrera el dia de la pre-
sentació, tots som Catalunya i, en efecte, 
tenim un camí que recórrer plegats, tenim 
un mateix objectiu, assolir la independèn-
cia i escriure la nova Constitució catalana 
amb tinta vermella, com sempre diu l’amic 
i company Joan Tardà. Felicitats a la gent de 
Súmate per la seva empenta i decisió.

‘Los salarios no bajan sino que crecen 
moderadamente’. Escuchar afirmaciones 
como esta del Ministro de Hacienda a estas 
alturas no dejan indiferente, y más cuan-
do ves que después de casi cinco años de 
crisis no es que no hayan subido, sino que 
todo aquello que te afecta directamente si 
lo ha hecho, la electricidad, agua, gas, ali-
mentación, transportes etc.
Te dicen que el salario mínimo será real-
mente mínimo, o que las pensiones subi-
rán un 0,25 %, olvidando ya el IPC. Te das 
cuenta que tu sueldo (el que lo tiene) sir-
ve para pagar y malvivir, pero aprietas los 

dientes y continuas. Y ves que aquellos a 
los que les diste tu confianza, tu voto, llá-
mense PP o CiU y su socio ERC, toman la vía 
más fácil cogen las tijeras y cortan y recor-
tan, y encima te dicen… no hay otra.
Y piensas que posiblemente lo mejor sería 
incentivar la creación de empresas, hacer 
políticas de reactivación económica, opti-
mizar los recursos y trabajar para que re-
sulte atractivo invertir, es entonces cuando 
te das cuenta que eso es lo complicado, 
porque los políticos, aquellos en los que 
confiaste, no están por la labor de idearlas 
ni por labor de ti.

Francesca Benito
Delegada Territorial de C's del Baix Llobregat

"Difícil"

María José Díaz
Presidenta Comarcal. PP Baix Llobregat

Una alternativa real
El Partido Popular, ha propuesto una revisión 
profunda del modelo de financiación auto-
nómica, modificando todo aquello que no 
funcione y mejorando el encaje de Cataluña 
y España. Sin defender, un modelo bilateral 
para Cataluña, sino un modelo acordado  con 
todas las autonomías de régimen común en 
el marco del Consejo de Política Fiscal y Fi-
nanciera. Una propuesta  que garantice la 
igualdad entre todos los españoles. 

Está claro que No se pueden aportar grandes 
recursos a otras comunidades para pagar 
subvenciones, mientras éstas bajan impues-
tos, y en Cataluña la presión fiscal es más alta. 
Por tanto, la propuesta del PPC no es solo ex-

clusiva para Catalunya, sino que es una pro-
puesta para toda España.  

Está claro, que es el Partido Popular, el úni-
co capaz de liderar una transición en España 
como solución al proceso soberanista.  Es el 
único partido capaz de dar una alternativa, 
respuesta y solución al problema en Cataluña. 

Estamos en una etapa nueva de nuestro pro-
ceso democrático,   una nueva transición que 
debe iniciarse, pero desde luego no acosta de 
la independencia, NUNCA A COSTA DE DIVI-
DIRNOS, nunca a costa de jugar con las nece-
sidades de los ciudadanos por anteponer in-
tereses partidistas y mantener las poltronas.

Rambla Verge de la Mercé, 47 
CAN VIDALET - ESPLUGUES

Tel. 93 473 41 54

TERRAZA EXTERIOR 
TODO EL AÑO

Salones exclusivos para tus celebraciones
Cumpleaños, bautizos, Partídos de fútbol...

Creps 
dulces y 
saladasy 
GofresBocadillos

y Torradas

¿De qué los 
quieres?

Degustación en local 
y venta de  cafés

Tostamos 
artesanalmente 
nuestro propio café

Chocolate con 
churros o mucha 

variedad de bollería

Te sugerimos 
nuestros suculentos 

desayunos
Extenso surtido 

de tapas

¿Eres de los 
que te gusta 
el buen tapeo?
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BAIX LLOBREGAT

El Consell Comarcal, 
en contra de crear 
una nova comarca 
al Baix Nord

Antonio Poveda: “El PSC no és 
independentista ni ho serà”
El primer secretari del PSC del Baix Llobregat va participar
a l’assemblea de l’agrupació socialista de Viladecans

E l Consell Comarcal 
del Baix Llobregat ha 
emès un comunicat 

apel·lant al diàleg i dema-
na respecte per les institu-
cions actualment vigents, 
arran de les declaracions 
fetes pel president de la 
Diputació de Barcelona i 
alcalde de Martorell, Salva-
dor Esteve, en què propo-
sava crear una nova comar-
ca que agrupi els municipis 
del Baix Llobregat Nord.
El president del Consell Co-
marcal, Joaquim Balsera, ha 
fet una apel·lació al consens 
que fins ara ha caracteritzat 
la manera de fer de la po-
lítica a la comarca del Baix 
Llobregat, i com a mostra 
d’aquest fet ha recordat 
que el passat 5 de juny es 
va dur a terme la signatura 
d’una declaració conjunta 
d’alcaldes i alcaldesses. Un 
acord unànime que tam-
bé va ser subscrit per Sal-

vador Esteve com alcalde 
de Martorell i en el qual es 
demana, entre altres coses, 
la unitat de la comarca del 
Baix Llobregat.
En aquesta declaració, els 
alcaldes i alcaldesses es 
manifestaven a favor del 
manteniment de la integri-
tat territorial de la comarca 
davant dels projectes de 
reforma que promouen els 
governs de la Generalitat i 
de l’Estat. També recordava 
que des de fa dècades els 
municipis han treballat per 
la consolidació d’una iden-
titat comarcal amb el su-
port del Consell Comarcal, 
que exerceix per llei com-
petències que li delega el 
govern català.
Entitats i associacions de 
tota la comarca han mos-
trat durant els darrers 
mesos el seu suport a la 
institució comarcal i en 
contra de la dissolució de 

la identitat comarcal del 
Baix Llobregat així com de 
les seves institucions. El 
passat 1 de juliol una àm-
plia representació del món 
associatiu i d’entitats de 
tota la comarca van mos-
trar la seva defensa perquè 
es mantingui la integritat 
territorial del Baix Llobre-
gat. Organitzacions i asso-
ciacions d’àmbits que van 
des del turístic a l’esportiu, 
fundacions, sindicats, 
col·lectius de restauració, 
petites i mitjanes empre-
ses i entitats de caràcter 
social es van donar cita a 
la seu del consell comarcal 
per expressar el seu rebuig 
a què el projecte de llei 
elaborat pel Govern faci 
desaparèixer la comarca 
i que els municipis que la 
integren acabin distribuïts 
entre l’espai de l’Àrea Me-
tropolitana de Barcelona i 
a d’altres comarques.

Joaquim Balsera, president de la institució, està a favor 
de la integritat territorial després de l’acord del passat 
5 de juny de tots els municipis del Baix Llobregat

El primer secretari del 
PSC del Baix Llobregat 
i Alcalde de Sant Joan 

Despí, Antonio Poveda, va 
participar en l’assemblea 
de l’agrupació del PSC de 
Viladecans on va fer un re-

pàs de l’actualitat política 
catalana i espanyol. Durant 
la seva intervenció Poveda 
va manifestar que el “PSC 
no és independentista ni 
ho serà” i va afegir que “el 
federalisme és l’única via 

alternativa als radicalismes 
de PP, CiU i ERC”. També va 
explicar que “l’objectiu de 
CiU i PP és inequívoc, aca-
bar amb l’estat del benes-
tar retallant en educació i 
serveis socials.”

CORNELLÀ DE LLOBREGAT

El PSC de Cornellà 
rebutja debatre en Ple 
municipal el Dret a Decidir
La moció rebutjada per la majoria socialista la va presentar 
el grup de Convergència i Unió a la Junta de Portaveus 

Es va celebrar la Junta de 
Portaveus de Cornellà 
de Llobregat on el PSC, 

amb majoria al consistori, va 
evitar que la moció presen-
tada per CiU demanava so-
bre l’adhesió formal al Pacte 
Nacional pel Dret a Decidir 
es pogués debatre al ple del 
26 de setembre.
Segons fonts de CiU, el PSC 
ha justificat la negativa del 
seu grup a tractar aques-
ta qüestió escudant-se en 
l’article 133 del Reglament 
Orgànic Municipal (ROM), 
que diu que “no es poden 
presentar mocions sobre as-
sumptes que excedeixin de 

la competència municipal”. 
Segons CiU, no és la primera 
vegada que succeeix un fet 
semblant, ja que Conver-
gència i Unió vam presentar 
una moció per votar l’ingrés 
de Cornellà a l’AMI (Asso-
ciació de Municipis per a la 
Independència) al febrer de 
2012, i tampoc va passar de 
la junta de portaveus, tot 
i debatre’s l’adhesió a una 
entitat municipalista. Un 
altre exemple és la moció 
d’adhesió al Cornellà Deci-
deix fa uns dos anys, movi-
ment ciutadà que va acon-
seguir més d’un 10% de 
participació en una consulta 

sobre la independència de 
Catalunya en una ciutat de 
gairebé 90.000 habitants.
Jordi Rosell diu que “Antonio 
Balmón afirmava que el seu 
partit no pensa abandonar 
el Dret a Decidir i avui, en 
canvi el PSC de la seva ciutat 
no deixa que es debati al Ple 
de l’Ajuntament”, ha afegit 
que “cada vegada que CiU 
vol portar a Ple una moció 
que pretén lligar Catalunya 
i Cornellà, mai és acceptada 
per debatre’s a Ple per part 
del PSC”. “Un cop més, el PSC 
segueix donant l’esquena a 
tot moviment de participa-
ció ciutadana”, afirma Rosell.

POLITICA

FOTO: Arxiu

FOTO: PSC

FOTO: Arxiu
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BAIX LLOBREGAT

El PPC denuncia a la directora 
de Qualitat Ambiental
Segons el diputat Sergio García “fa cas omís de les contínues 
denúncies sobre el col·lector de les salmorres a Esparreguera”

SANT FELIU DE LLOBREGAT

Sant Feliu inicia la recuperació 
de l’espai natural del riu
La superfície que s’actua l’obra és de prop d’11.000 m2 i el seu cost és de 331.000 €

MEDI AMBIENT

El diputat del Partit Popu-
lar Català, Sergio García, 
ha denunciat que la di-

rectora de Qualitat Ambien-
tal, Assumpta Farran, “ha 
fet cas omís a les contínues 
denúncies del PPC al voltant 
de la situació del col·lector 
de les salmorres a Esparre-
guera”. “Volem saber quines 
actuacions s’estan duent a 
terme per solucionar el pro-
blema, ja que a dia d’avui els 
diferents grups municipals i 
els veïns d’Esparraguera es 
mostren molt preocupats 
per la manca d’informació 
que els arriba”, ha afegit el 
diputat després de la com-
pareixença de la directora 
de Qualitat Ambiental.
Durant la seva intervenció 
a la comissió de Territori i 
Sostenibilitat, el diputat po-
pular ha recordat que “hi ha 
un informe de l’Ajuntament 
d’Esparreguera on diu que 
es considera necessari 
que l’empresa Iberpotash i 
l’Agència Catalana de l’Aigua 
duguin a terme les actua-
cions necessàries per millo-
rar l’actual instal·lació del 

col·lector de les salmorres, 
ja que regularment es pro-
dueixen fuites al terme mu-
nicipal d’Esparreguera, entre 
d’altres, provocant danys i el 
deteriorament del riu Llobre-
gat, externalitats negatives 
que perduraran durant anys 
en aquest medi”.
Així mateix, García ha ma-
nifestat que “el que és més 
greu és que hi ha fins i tot un 
comunicat del Departament 
d’Interior del passat mes de 
maig, en què constata un tren-
cament parcial del col·lector 
de salmorres al terme muni-
cipal d’Esparreguera”. “Aquest 

fet produeix que part de les 
aigües que habitualment 
circulen pel col·lector actual-
ment s’estiguin abocant al 
riu Llobregat, podent-se veu-
re afectada la qualitat de les 

aigües del riu Llobregat”, ha 
assenyalat.
En aquesta línia, el diputat del 
PPC també ha recordat que hi 
ha una moció aprovada per 
unanimitat a l’Ajuntament 

d’Esparraguera en què es de-
nuncia “la greu situació de risc 
on ens porta la deixadesa de 
l’Agència Catalana de l’Aigua 
i la inacció de la Generalitat 
de Catalunya en aquest as-

sumpte lamentable”. García 
també ha explicat que el ple 
de la corporació “exigeix que 
es compleixin les obligacions 
pel que fa al correcte mante-
niment d’aquest col·lector i 
que es prevegi de manera im-
mediata una reforma integral 
del col·lector o si això no és 
possible, la seva eliminació”. 
En l’últim punt de la moció, 
recorda el diputat, es dema-
na que l’Agència Catalana de 
l’Aigua informi de manera 
constant a les administra-
cions i a les entitats i empre-
ses que operen al territori de 
les actuacions dutes a terme 
per tal de solucionar aquest 
greu problema i del calendari 
d’aquestes actuacions”.

TECNOLOGIA
VILADECANS

L’empresa Ackstorm, 
entre les tres finalistes 
al premi Eurocloud
Situa un dels seus projectes entre 
les tres millors solucions continen-
tals de gestor cloud

CASTELLDEFELS

L’Ajuntament crea 
el Castelldefels e-Books 
per descarregar el seu 
fons documental
Els llibres editats o que ha col·laborat 
el consistori es podran baixar en pdf 
d’alta resolució de forma gratuïta

El gestor de cloud 
d’Ackstorm ECMa-
naged podría seguir 

sumant reconeixements, 
en aquest cas un inter-
nacional. Aquesta eina 
que permet tenir el con-
trol de la informació o 
aplicacions emmagat-
zemades al núvol opta 
aquest mes a ser reco-
neguda com a millor so-
lució europea. L’alcalde 
Carles Ruiz va visitar les 
seves instal·lacions per 
conèixer aquest i altres 
projectes i ha destacat 

que “seguirem treballant 
amb ells perquè seguei-
xin interrelacionant-se 
amb altres empreses de 
Viladecans”.
A més de la col·laboració 
amb altres negocis de la 
ciutat, els projectes de fu-
tur d’Ackstorm, una em-
presa de disseny i man-
teniment de plataformes 
online, també passen 
per començar a oferir 
nous productes com les 
xarxes de distribució de 
continguts o participar 
en fires del sector.

L’Ajuntament de Cas-
telldefels posa el 
seu fons a disposició 

de tothom que vulgui 
consultar-ho. Castellde-
fels e-Books és una nova 
eina que permet desca-
rregar en versió digital la 
col·lecció de llibres que 
s’han editat des del con-
sistori, i també aquelles 
publicacions en què hi 
ha col·laborat.
Els llibres digitals es po-
den baixar en pdf d’alta 
resolució per tal de ga-
rantir una correcta vi-
sualització en qualsevol 
E-reader. És possible que 
per a la correcta visualit-
zació els usuaris hagin de 
transformar aquests PDF 

a formats que s’adaptin 
als seus lectors.
Com a novetat, el 24 
d’octubre, a les 19 h a 
l’Espai Ramon Fernàndez 
Jurado, se celebra la pre-
sentació del llibre-me-
mòria “En blanc i negre”, 
del periodista Jordi Notó. 
El llibre s’edita en versió 
digital, i també s’ofereix 
en descàrrega a la pàgi-
na web de l’ajuntament 
de Castelldefels. L’obra 
inclou diferents relats in-
troduïts a manera de na-
rrador per un personatge 
amb una versatilitat irreal 
que adapta un contingut 
real fruit de les revela-
cions i de les vivències de 
molts castelldefelencs.

El passat dimarts 17 de 
setembre van començar 
les obres d’arranjament 

del camí d’accés al riu Llo-
bregat que preveuen la re-
cuperació d’aquest espai 
per a ús ciutadà. L’actuació 
permetrà millorar la conne-
xió entre la zona urbana i 
l’espai fluvial, amb l’objectiu 
de potenciar el marge del 
riu com una zona de passeig 
per a vianants i ciclistes. Els 
treballs tenen una durada 
prevista de quatre mesos.
En concret, s’actua en una 
superfície de prop d’11.000 
m2 compresa entre el parc 
del Llobregat i la cruïlla de 
sota de l’autopista B-23. En 
el marge del parc del Llo-
bregat es restauraran els 
ferms del terreny i es cons-
truirà una rampa de formi-

gó per accedir-hi. També es 
millorarà el paviment exis-
tent en el pas que hi ha sota 
el carrer del Pla i fins al camí 
lateral del marge esquerre 
de la llera del riu. Al llarg del 
camí es crearan petits mi-
radors i zones de descans, 
amb bancs i altres elements 
de mobiliari urbà. A més, 
s’incorporaran senyals in-
dicatius en diferents punts 
de la zona per facilitar el 
passeig i alhora informar la 
ciutadania sobre aspectes 
relacionats amb el paisat-
ge. L’actuació inclou també 
la millora de la vegetació 
de la zona, amb l’aportació 
d’espècies adaptades als di-
ferents espais del camí.
El cost total del projecte, 
que supera els 331.000 €, es 
finança al 50% entre el Fons 

Feder (Fons Europeu de Des-
envolupament Regional) i 
l’Ajuntament de Sant Feliu 
de Llobregat. Per primera 

vegada s’invertirà en la re-
cuperació d’aquest espai na-
tural i la ciutat podrà gaudir 
d’un mirador al riu.

FOTO: Aj. Viladecans

FOTO: Arxiu

Foto-1: Col·lector amb fuita.
Foto-2: Documentació de la moció municipal presentada a l'ajuntament d'Esparreguera amb el suport de tots els grups polítics pel risc del col · lector que 
envolta el riu Llobregat.
NOTA: Al tancament d'aquesta edició, encara no hem rebut resposta de Qualitat Ambiental.
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SANTA COLOMA DE CERVELLÓ

Descobertes importants 
pintures a l’església de 
Santa Coloma
Podrien estar datades entre els segles 
XV i XVI i ja s’ha fet la primera fase de 
la restauració pictòrica

EL PRAT DE LLOBREGAT

L’Ajuntament del Prat 
vol recuperar el teatre 
de l’Artesà
El consistori vol elaborar un pla d’usos 
per executar el projecte de reforma 
després de les pròximes eleccions

CULTURA

De forma gairebé casual, 
amb motiu d’unes 
reformes que es van 

iniciar a l’església, s’han tro-
bat a les voltes del sostre 
de l’església unes pintures 
que poden ser de gran im-
portància patrimonial, per 
la seva antiguitat, el bon es-
tat de conservació i la seva 
singularitat. Segons les pri-
meres estimacions podrien 
estar datades el Segle XVI o 
fins i tot XV i ben segur se-
ran un nou element de gran 
importància per conèixer 

millor la història del munici-
pi i un nou element destacat 
en el ric patrimoni cultu-
ral i històric. L’Ajuntament,  
en     col·laboració amb 
la Parròquia i amb 
l’assessorament del De-
partament de Cultura de la 
Generalitat, ha fet una pri-
mera fase de restauració per 
poder determinar l’abast i 
transcendència de la des-
coberta i així poder definir 
el projecte d’actuació que 
correspon per a la seva res-
tauració i conservació.

L’alcalde del Prat, Lluís 
Tejedor, ha anunciat 
que l’Ajuntament elabo-

rarà, abans que acabi aquest 
mandat l’any 2015, un pla 
d’usos per concretar què 
ha de ser el Centre Artesà 
en el futur. “Un teatre, un 
bar y alguna cosa més?. 
Això és el que s’ha de de-
finir, però el fonamental és 
la recuperació del teatre”, 
ha explicat Tejedor. A més 
va definir la instal·lació 
cultural com “el patrimoni 
cultural i arquitectònic més 

important que tenim al 
Prat des d’un punt de vista 
sentimental i històric”.
Segons Tejedor, amb 
l’avantprojecte aprovat 
abans que acabi aquest 
mandat, serà l’Ajuntament 
que surti de les pròximes 
eleccions el que executarà el 
projecte de reforma del Cen-
tre Artesà, al que va qualifi-
car com “el projecte cultural 
més important del proper 
mandat”. Actualment, el bar 
de l’Artesà està sotmès a 
obres de rehabilitació.

SANT BOI DE LLOBREGAT

Alumnes de Sant Boi 
faran cartell de la Fira 
de la Puríssima

El cartell es realitzarà 
en el marc del projec-
te ArtClass, que utilit-

za l’art contemporani com 
una eina pedagògica.
El cartell de la 67a Fira de 
la Puríssima s’escollirà en 
el marc del Projecte Art-
class, dedicat a la difusió 
de l’art contemporani 
en els centres educatius. 
Aquest projecte, impul-
sat pel Centre d’Art Can 
Castells i l’Associació Art 
Públic, es durà a terme 
aquest curs a l’escola i a 
l’institut Rafael Casanova 
de Sant Boi.
Alumnes d’aquests centres 
treballaran a l’aula amb 
obres, conceptes i mate-
rials relacionats amb l’art 
contemporani. Els nens i 
les nenes participants fa-
ran propostes artístiques 
inspirades en l’imaginari 

de la Fira de la Puríssima i, 
entre aquestes propostes, 
l’Ajuntament seleccionarà 
la imatge anunciadora del 
certamen. A canvi de la 
contribució en el procés 
d’elaboració del cartell, els 
centres rebran una apor-
tació econòmica que es 
destinarà a la realització 
de projectes educatius .
El Projecte ArtClass es va 
dur a terme per primer 
cop a Sant Boi l’any pas-
sat. Hi van participar 600 
infants de les escoles Pare-
llada, Josep Maria Ciurana 
i Montbaig. Més de 1.000 
persones van visitar les 
exposicions dels treballs 
realitzats. La Fira de la Pu-
ríssima, l’esdeveniment 
més multitudinari que se 
celebra cada any a Sant 
Boi, tindrà lloc aquest cop 
del 6 al 8 de desembre.

FOTO: Aj. SCC FOTO: Aj. El Prat
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ALQUILER 
CORNELLÀ ZONA SPLAU

Ático + terraza, todo 
reformado, 2 habitaciones. 

Alquiler: 550€. 

CORNELLÀ JUNTO SPLAU, 
Piso de 3 habitaciones

 Amueblado Alquiler: 500€

CORNELLA RAMBLA
Piso de 3 hab. baño y cocina 

reformados nuevos 
Alquiler: 550.-€

GRAN PISO EN CORNELLÀ 
Zona deportiva, 120m2
terraza de 30m2 a nivel, 

4 hab. 2 baños, ascensor, 
amueblado esquinero, 
Sol todo el día, vistas.

Alquiler: 900€

CORNELLA NEGOCIO 
TRASPASO, PESCADERIA
con 30 años de negocio, 
clientela asegurada,
traspaso 9.000.-€ 
alquiler 400.-€   tlf. 670 275 078

CORNELLÀ
RIERA

Piso precio oportunidad
3 habitaciones

2 balcones
soleado y luminoso

79.000 €uros.

CORNELLÀ

CORNELLÀ

BARCELONA CORNELLÀ

CORNELLÀ
CORNELLA RAMBLA, FINCA 

REGIA PISO RECEIN REFORMADO, 
TODO EXTERIOR, 3 BALCONES 
A RAMBLA, SOL TODO EL DIA, 

GANGA 

90.000 €uros.

CORNELLA-RAMBLA
piso todo reformado de 70m2

3 habitaciones
balcón

luminoso
1º de altura

150.000 €uros.

CORNELLA CAMPFASO
piso con ASCENSOR

80m2, 3 habitaciones dobles
a reformar, sol, luminoso

Oportunidad

80.000 €uros.

PASEO 
FERROCARRILES CATALANES  

LOCAL COMERCIAL 
esquinero con 

4 puertas escaparate, 
reformado como oficinas, 

apto cualquier negocio 
o actividad, 
buen precio.

CORNELLÀ

LES CORTS, piso con ascensor, exterior todo, 
3 habitaciones, esquinero, sol todo el dia, aire 

acondicionado, situado en la calle galileo 
entre las corts y av. madrid. 

180.000 €uros.

C/ CAMPOAMOR, piso con terraza a nivel, 
de 3 habitaciones, reformado, gran cocina, 

terraza de 40m2, 1º real, 
calefaccion y aire acondicionado,  

129.000 €uros.
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El Can Mèlich, 
campió català per 
equips d'exquaix

Es va imposar a la final 
davant del Club Ciudad 
Diagonal per 2 a 1

Martorell va acollir 
la Copa Catalana 
de Trial de Nens

Van participar 29 pilots i 
va ser organitzada pel 
MC Micorella

La Cursa de Sant 
Miquel aplega més 
de 1.300 atletes

Jordi Comas i Anna 
Kiesenhofer, guanyadors 
de la prova dels 10 Km

EL PRAT DE LLOBREGAT

Un total de 2.500 atletes es van 
donar cita a la Cursa Popular
Sergio Enríquez i Carla Bertos, en els 10 km, i Jesús Hurtado i Douae 
Senaoui, en els 3 km, van ser els primers classificats

Un any més es va cele-
brar la Cursa Popular 
de Festa Major del 

Prat de Llobregat amb la 
participació de 2.500 co-
rredors. A la distància de 10 
quilòmetres el guanyador, 
en categoria masculina, de 
la 33a edició va ser Sergio 
Enríquez (Independent), 
amb un temps de 33’00’’. 
Enrique Luque (Indepen-
dent, 33’19’’) i Jordi Escoriza 
(Adidas Domingo   Cata-
lán, 33’38’’), van ser segon 

i tercer respectivament. A 
la categoria femenina, la 
guanyadora va ser Carla 
Bertos (Runners Tarragona), 
amb un registre de 37’06’’. 
A continuació van entrar 
Fátima Aouaj (Pratenc AE, 
43’11’’) e Imma Martínez 
(Diverfit, 43’22’’). D’altra 
banda, a la distància dels 3 
quilòmetres, Jesús Hurtado 
(CA Viladecans) es va impo-
sar a la categoria masculina 
amb un temps de 10’12’’. 
Serafí Mba (AE Sporting 

Alcalá Prat,10’017’’) i Raúl 
Villalonga (CA Viladecans, 
10’42’’’) van arribar segon 
i tercer respectivament. A 
la categoria femenina, la 
guanyadora va ser Douae 

Senaoui (CA Viladecans, 
11’00’’), mentre que Natàlia 
Cobos (ISS L’Hospitalet, 
11’20’’) i Anna Mestres (ISS 
L’Hospitalet, 11’20’’) van 
arribar a continuació.

Bàsquet 
i patinatge

El Pavelló Barris Nord de 

Lleida va acollir la final 
de la catorzena edició de 
la Lliga Catalana LEB. El 
River Andorra va acon-
seguir el seu primer títol 

oficial de la temporada 
després de guanyar a la fi-
nal davant CB Prat per 58 
a 79. D’altra banda, el pra-
tenc Álvaro Plaza Pozas, 

és el nou responsable del 
Comitè Català d’Àrbitres 
de patinatge de Velocitat 
en substitució del fins ara 
president, José Pérez.

CASTELLDEFELS

Tot a punt per a la novena edició de la 
Marató del Mediterrani Castelldefels-Gavà
Hi ha previst la participació de més de 5.000 atletes que la fan com una de les 
més concorregudes de les que se celebren a Catalunya

Handbike
El Canal Olímpic de Cata-
lunya de Castelldefels va 
acollir la prova final del 
Campionat d’Europa de 

Handbike. Un total de 96 
esportistes amb discapa-
citat, dels quals 10 van 
ser dones i 86 homes, van 
prendre part en la prova 
de “bicicleta de mà”, una 

de les quatre modalitats 
del ciclisme paralímpic.
La competició, organit-
zada pel Club Barcelona 
Esportiu Handbike, es va 
dividir en dues jornades. 

Dissabte es va disputar 
una contrarellotge indivi-
dual de 12,5 quilòmetres 
que es va desenvolupar 
pel Canal Olímpic. I diu-
menge va ser el torneig.

El pròxim 20 d’octubre 
se celebrarà la IX edició 
de la Marató del Medi-

terrani Castelldefels-Gavà  
Gran Premi Aliança que 
se celebrarà el pròxim 20 
d’octubre. Aquesta carrera 
és una de les grans cites del 
calendari nacional i interna-
cional. La clàssica cursa at-
lètica discorre al costat del 
mar per les poblacions de 
Castelldefels i Gavà. La par-
ticipació de més de 5.100 
atletes en la passada edició 
situen la cursa com una de 
les més concorregudes de 

Catalunya. El recorregut és 
totalment pla al nivell del 
mar per les poblacions de 
Castelldefels i Gavà.
La cursa presenta enguany 
una important novetat. La 
distància de la Marató, 42 
km, només es podrà realit-
zar per equips. La marató 
es correrà per parelles, és 
a dir, dos corredors de la 
mitja marató s’inscriuen a 
més de la cursa individual, 
per parelles i se sumen els 
temps. D’aquesta manera 
s’aconsegueix una classifi-
cació de la marató per pa-

relles. La sortida serà a les 
9 del matí al Canal Olímpic 
de Catalunya –també el 
punt d’arribada- i el control 
es tancarà a tres hores des-

prés del tret de sortida. Les 
distàncies que es correran 
seran 10 km, 21 km i 42 km, 
aquesta darrera distància 
només formant equip.

ESPORTS
Èxit de participació a la Travessa 
Sant Joan Despí-Montserrat

El Parc Esportiu Llobregat 
va acollir la final de la 
Lliga Catalana de voleibol

El Club Voleibol Sant Boi, 
sotscampió de la Lliga Catalana 
Superlliga Femenina

Doble cita atlètica catalana al 
Complex Esportiu Sagnier

El Club Ciclista Sant Joan 
Despí va organitzar 
la XVIII Travessa 2013 

Sant Joan Despí-Montse-
rrat amb la participació 
d’un miler de ciclistes ins-
crits (van arribar al final 
970). Raúl Castelló i David 
Mateu, amb un temps de 
3h07’47’’ van ser els pri-
mers en arribat, seguit de 
Pau Botella (3h09’23’’). A la 

categoria femenina, la pri-
mera classificada fou Mòni-
ca Bautista, que va invertir 
un temps 4h35’33’’. Carmen 
Teresa García (4h57’57’’) i 
Roser Flavia (4h58’56’’) van 
acabar en segon i tercer lloc 
respectivament. La marxa 
ciclista amb BTT no compe-
titiva va tenir un recorregut 
de 72 quilòmetres i un des-
nivell de 1.980 metres.

El CV Andorra es va pro-
clamar al Parc Esportiu 
Llobregat de Cornellà 

de Llobregat campió de la 
Lliga Catalana sènior mas-
culina 2013. L’equip an-
dorrà es va imposar en els 
dos partits que va disputar 
del triangular final pel tí-
tol davant del CV AA Llars 
Mundet, últim campió del 
torneig, i l’organitzador de 
la final, el FC Barcelona. Els 
homes de Lluís Hillaire es 
van mostrar amb un millor 
to físic que els seus dos ri-
vals de Superlliga-2. La final 

va començar amb el duel 
barceloní entre FC Barcelo-
na i CV AA Llars Mundet, fi-
nalitzant amb victòria local 
per 2-1. En el segon partit 
es va produir l’estrena del 
CV Andorra, el qual es va 
desfer de forma clara per 
3-0 del CV AA Llars Mundet, 
deixant ja sense opcions a 
l’últim campió de la com-
petició. En el partit que 
definia el torneig, els ando-
rrans van vèncer per 2-1 al 
conjunt organitzador per 
acabar proclamant-se cam-
pions de la Lliga Catalana.

L’equip femení del CV 
Sant Boi, de la Superlli-
ga 2, va deixar escapar 

el primer títol oficial de la 
temporada. El conjunt del 
Baix Llobregat va perdre 
la final de la Lliga Catalana 
Superlliga Femenina da-
vant del CV Vall d’Hebrón, 

de la Superlliga 1, per un 
clar 3 a 0 (25-18, 25-23 i 25-
19). El partit es va jugar al 
Pavelló Olímpic de la Vall 
d’Hebron ‘Olímpic’ amb la 
presència de molts aficio-
nats. Les barcelonines es 
van mostrar superiors en 
dos dels tres sets.

El club Pratenc Associa-
ció d’Atletisme, amb 
l’autorització de la FCA, 

organitzarà el II Trofeu Pra-
tenc AA de Marxa Atlètica i 
el 32è Campionat de Cata-
lunya Absolut per Clubs de 

Marxa Atlètica, el diumenge 
dia 20 d'octubre a la pista 
d’atletisme Moisès Llopart-
Complex Esportiu Municipal 
Sagnier- d’El Prat de Llo-
bregat. La competició co-
mençarà a les deu del matí.

FOTO: Club ciclista Sant Joan Despí
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Més 650 atletes
van prendre part a 
la IV Collbatonina

Antonio Godoy i Rosy 
Titos, els guanyadors 
dels 10 Quilòmetres

L’AE Vallirana 
seguirà a Primera 
Divisió femenina

La secretaria general de 
l’Esport, l’assegura suport 
econòmic

Sant Boi acollirà 
un campus de 
softbol femení 

Forma part del 
programa Mujer y 
Deporte del CSD

SANT FELIU DE LLOBREGAT

El Barça CB Santfeliuenc, campió 
de la X Lliga Nacional Femenina 2
Històric títol per un equip blaugrana que no va tenir cap 
problema per guanyar la final davant del Segle XXI per 83 a 60 

El pavelló Municipal 
d’Esports de Sant Feliu 
de Llobregat va acollir 

la desena edició de la Regal 
Lliga Nacional Catalana Fe-
menina 2. Per primer cop a la 
seva curta història com enti-
tat vinculada al FC Barcelona, 
el Barça CB Santfeliuenc va 
conquerir el títol després de 
guanyar per 83 a 60 (26-16, 
12-13, 19-12 i 26-19). Va ser 
un partit on el conjunt del 
Baix Llobregat va dominar en 

tot moment, i al descans el 
marcador reflectia un 38-29 
favorable a les blaugrana. A 
la represa les joves jugadores 
del Segle XXI van continuar 
plantant cara, però la supe-
rioritat de les locals va ser ab-
soluta en totes les facetes del 
joc on la màxima diferència 
va arribar a ser de vint-i-cinc 
punts.  La MVP  del partit va 
ser Vanessa Verbo del Barça 
CBS amb un 17 de valoració 
gràcies als seus 21 punts.

Nit de l’Esport

Es va celebrar la XII Nit 
de l’Esport  on es van 
guardonar una vinte-

na d’esportistes i equips del 
municipi pels mèrits acon-
seguits durant la temporada 
2012-2013. L’acte, que es 
va celebrar a la Piscina de 
l’Escorxador, va tenir com 
a presentador el periodista 

santfeliuenc Pep Sales. Al-
guns dels guardonats van 
ser l’equip benjamí de Futbol 
7 de la Penya Barcelonista 
Iniesta 24, l’equip Sots 21 
Femení del CB Santfeliuenc, 
l’equip de relleu 4×100 lliu-
res infantil femení del CN 
Sant Feliu o l’equip infantil 
femení de waterpolo. A nivell 
personal es va reconèixer la 
dedicació i els bons resultats 

esportius aconseguits per 
Cristian Domínguez, del Club 
Taekwondo Molero, o de les 
gimnastes Michelle García i 
Sara Fresneda, del Club Rít-
mica Sant Feliu, entre altres.

Al marge dels premis a 
les diferents entitats es-
portives locals, es van 
lliurar també mencions 
especials per destacar la 
trajectòria o les fites acon-

seguides l’anterior exerci-
ci. Entre els noms propis 
guardonats destaca Jordi 
Juvanteny, per la seva 
participació en el Dakar; 
Ismael García, per haver 
fet amb una bicicleta 
adaptada l’última etapa 
de la Milenio Titan Desert 
o Sandra Martín, excapi-
tana de l’equip sènior del 
CB Santfeliuenc.

ESPORTS

VILADECANS

Carles Castillejo guanya el Campionat 
d’Espanya dels 10 Quilòmetres
L’atleta viladecanenc va sumar el seu primer títol estatal d’aquesta distància 
amb un temps de 29’19’’, mentre que Nacho Cáceres va ser sisè

Carles Castillejo, del CA 
Adidas, es va proclamar 
campió d’Espanya de 

10 km en ruta a Ribadesella 
(Astúries). L’atleta va aconse-
guir un temps de 29’19’’. En 
segona posició va finalitzar 
Aelemayehu Bezabeh (Atle-
tismo Bikila, 29’26’’) i tercer 
va ser Alejandro Fernández 
(New Balance Team, 29’38’’). 
També cal destacar la sisena 
posició del també viladeca-
nenc Nacho Cáceres (FCB) 
amb un registre de 30”40. 

Cal destacar que era la pri-
mera vegada que guanyava 
aquesta prova. “Amb aquest 
títol ja només em queda el 
de la mitja marató per tenir 
tots els títols de la meva es-
pecialitat”, va explicar.
D’altra banda, també es va 
imposar en la 35a edició de 
la Cursa de la Mercè, que es 
va celebrar en un circuit urbà 
de deu quilòmetres I que va 
aplegar gairebé 17.000 par-
ticipants. Castillejo va fer un 
registre de 30’42’’. 

Cursa Popular
Uns 800 participants van 
prendre part a la 35a Cur-

sa Atlètica Popular tot i la 
pluja que va ser la gran 
protagonista de la matinal. 
El guanyador va ser el triat-

leta viladecanenc Richard 
Calle, que va completar el 
circuit de deu quilòmetres 
amb un temps de 32’50’’. La 

també viladecanenca Dèlia 
Monterrubio es va imposar 
a la categoria femenina 
amb un registre de 41’09’’.

Prop dels 1.800 participants 
participen en el Triatló de Gavà

La vuitena edició del Triatló de Gavà va aplegar prop 
dels 1.800 participants en les seves diferents moda-
litats. A la d’esprint (750 metres nedant, 19 quilò-

metres en bicicleta i 5 quilòmetres corrents) el guanya-
dor a la categoria masculina va ser Albert Parreño amb 
un temps de 56’11’’, i a la femenina Míriam Albero, que 
va fer un registre d’1h08’39’’. D’altra banda, a la modali-
tat de Triatló Olímpica (1.500 metres en natació, 38 qui-
lòmetres en ciclisme i 10 quilòmetres de cursa a peu) 
Pol Recober es va imposar amb 1h40’56’’, mentre que 
Núria Pubill, amb 1h49’55’’ va ser primera en noies. 

La selecció catalana d’hoquei 
juga un partit amistós contra 
l’Hoquei Club Sant Just

En el marc de la presentació oficial dels equips de 
l’HC Sant Just, la selecció catalana absoluta mas-
culina va disputar un partit amistós amb el primer 

equip local, que enguany participarà en la Lliga de Na-
cional Catalana. Abans de l’encontre els catorze equips 
del club es va fer la fotografia de grup. Segons el pre-
sident de l’entitat, Francisco Vizcaino “ el nostre, és un 
projecte de futur amb una base molt àmplia. Tenim 136 
jugadors i seguim creixent en quantitat i qualitat”.

Èxit de participació 
de la primera edició de la 
Firasport de Sant Vicenç

La pista poliesportiva Sant Miquel va acollir la prime-
ra edició de la Firasport. Una oportunitat per donar a 
conèixer l’oferta esportiva local a la ciutadania i fomen-

tar els vincles entre entitats i clubs esportius. Durant tota la 
jornada, entitats i clubs esportius locals van omplir la pista 
amb exhibicions i estands on trobar tot tipus d’informació 
sobre la seva oferta d’activitats i serveis. A més, fora de la 
pista, hi va haver una representació de diferents botigues 
del municipi especialitzades en l’activitat física. 

L’FC Barcelona guanya el 
Torneig Juvenil d’Handbol 
d’Esplugues

Els blaugrana es van proclamar campió de la vint-i-vui-
tena edició del Torneig Juvenil d’Handbol d’Esplugues 
de Llobregat. El conjunt blaugrana es va imposar a la 

final davant dels amfitrions per un clar 32 a 16. La compe-
tició es va celebrar al Complex Esportiu Municipal Les Mo-
reres.  Cal destacar la participació de la Selecció Catalana 
Cadet Masculina, dirigida per Armand Rubiño, Dani Landa 
i Ernest Landa, que va finalitzar en sisè lloc de la classifica-
ció, per darrere de l’Handbol Bordils.

FOTO: FCBQ
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OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior núm. 23-24 
del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet

CALDERAS DE CALEFACCIÓN MÁS SEGURAS, MÁS PEQUEÑAS
Y DE MENOR CONSUMO, TOTALMENTE AUTOMÁTICAS

¡¡PLAN “RENOVE”
CALDERAS-CALEFACCIÓN!!

Novanox
24/24F

39 €/mes

la nueva calefacció

nueva 

CALDERAS BAJO NOX, Y DE CONDENSACIÓN

3 añossin interesesy sin entrada

0%

TODO INCLUIDO: caldera, instalación e IVA incluido

PAGO AL CONTADO 9% DESCUENTO
Disponemos de todos los modelos y potencias de calderas

CONSULTAS Y OFERTAS EN NUESTRA WEB: www.moherclima.com

nueva 

Cerastar comfort
ZWN-25-8-MFA

42 €/mes
Turbotec Exclusive

VMW 255/4-7

45 €/mes
nueva 

Thema
F25 NOX

42 €/mes
nueva 

PRESUPUESTO GRATUITO     TEL. 93 490 96 45

PUBLICITAT


